
 
 

Rekenkamercommissie  
 

 

 

 

  

 

  

Aan de gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch 

 

 

 

 

 

Uw brief van : 21 mei 2012 Ref. : H.W.M. Wouters 

Uw kenmerk :  Tel. : 073-6159770 

Ons kenmerk :  Fax :  

Datum : 18 juni 2012 E-mail : e.wouters@s-hertogenbosch.nl 

   

Onderwerp : Verzoek gemeenteraad om onderzoek ‘klimaatneutrale gemeente’ 

 

Geachte raad,  

 

Op 21 mei 2012 ontvingen wij een brief van uw voorzitter en griffier waarin zij de wens van de raad 

om onderzoek te doen naar het onderwerp ‘klimaatneutraal ‘s-Hertogenbosch’ aan ons overbrengen. 

 

Uw raad nam op 8 mei 2012 unaniem een motie aan over dit onderwerp. U sprak daarin uit dat het 

belang van het realiseren van de doelstellingen voor een klimaatneutrale gemeente groot is en blijft. 

Daarbij deed u het verzoek aan de Rekenkamercommissie om “onderzoek te doen naar de oorzaak 

van het lage tempo waarin het Energie- en Klimaatprogramma 2008-2015 wordt gerealiseerd”. 

 

Wij hebben uw verzoek overwogen en besloten om op dit verzoek in te gaan.  

 

Wij willen het onderzoek vooral vanuit een bestuurskundige invalshoek benaderen. De 

totstandkoming, formulering en operationalisering van de beleidsdoelen van de gemeente lijkt ons bij 

dit onderwerp relevant. Wij denken op dit moment aan vragen als: 

- Welke doelen zijn er op dit beleidsterrein en hoe zijn ze geformuleerd? 

- Zijn er door de gemeente haalbare en ‘stuurbare’ doelen geformuleerd? 

- Wat kun je (als gemeente) reëel doen en bereiken in dit beleidsthema (hier ligt ook een 

relatie met de vraag in de motie naar “de oorzaken van het lage tempo”)? 

- Welke concrete stappen moet en kun je concreet zetten om deze doelen te bereiken? 

- Wat kun je lokaal doen, in een wereld die in hoge mate niet-lokaal wordt bepaald? 

- Welke kaders kan de gemeenteraad stellen bij de sturing van de beleidsdoelen op dit 

terrein? 

 

Wij gaan op zeer korte termijn aan de slag met het uitwerken van de probleemstelling en de precieze 

planning van het onderzoek. Wij zullen u daarover nog nader berichten. 

 

Wij vertrouwen er op u met dit onderzoek van dienst te kunnen zijn en hopen op een prettige 

samenwerking. 
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Met vriendelijke groet, 

Namens de Rekenkamercommissie ’s-Hertogenbosch, 

 
Dr. ir. G.B.C. Backus, voorzitter 


